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Secció oficial
A v i s  i m p o r t a n t

EN C O M P L IM E N T  D E L ’A R TIC LE  20 D ELS E STA TU TS V IG E N T S, ES R E CO R D A  A T O T S 

ELS ASSO C IA TS I ALS R E PR E SE N TA N TS D E L  CO N SE LL EN EL P A R T IT , QUE EL T E R 

M IN I PER  A PR ESE N TA R  P R O P O SIC IO N S PER ESSER IN CLO SE S EN  L ’O R D R E  D EL D IA  

DE LA ASSEM BLEA D E D E L E G A TS D EL P R E SE N T  AN Y, ACABA EL D IA  31 D E L  P R O PE R

M E S D E  M A R Ç

Extracte de les sessions

Acta n.° 246

A  les 22 hores del dia 23 de desembre de 1926, 
es reuneix el Consell del S. de M. de C. sota la 
presidencia del Dr. Puig i Sais, amb assisténcia 
deis senyors Consellers P. Mas Oliver, J. Santi- 
ñá, X . Queraltó, R. Julia, D. Martí i A . Lucaya. 
Actúa de secretari el Dr. Vives.

Oberta la sessió, es llegeixen les comunicacions 
deis Drs. R. 'Torres Carreras, Bonaventura Puig- 
cercós, Josep Figa, Josep M .” Sastre i Tomás 
Nart, en les quals excusen la llur no assisténcia.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante
rior.

Els Drs. Queraltó i Pere Mas Oliver fan cons
tar que, per no haver rebut la convocatoria, no 
pogueren assistir a l’acte de la presa de posses
sio -celebrat en la sessió passada; ho lamenten 
moltíssim puix que el llur desig era d’ésser pre- 
sents en aquella reunió. Després d’haver donat 
aqüestes explicacions, saluden els Companys del 
Consell i ofereixen llur concurs més entusiasta.

Es llegeix una comunicació del Dr. Josep M .“ 
Riera, de Girona, en la qual diu que, accedint a 
la petició del Consell, formulada en un deis 
acords de la darrera sessió, retira la seva dimis- 
sió disposat de nou a collaborar a benefici del 
Sindicat, i finalment, excusa la seva no assistén-

cia a la present sessió. E l Consell acorda assa- 
bentar-se amb la major satisfaccio de la clecisió 
del Dr. Riera, bo i congratulant-se tots i cadas- 
cun deis assistents de poder compartir amb l’ex- 
pressat company les tasques del Consell.

L a  presidència dona compte que complimen
tant un acord de la darrera sessió, s’han convo
cai per a la present els vint Companys représen
tants del Conseil en el partit de Barcelona, per 
tractar de l’organització de la Delegado d’aquest 
partit, de la creado de l’Oficina Administrativa i 
de la institució d’una quota de residència, extrems 
tots els quais són derivats d’acords de l’Assem
blea. També han estât convocats els Companys 
que formen la ponència de l’esmentada Oficina 
Administrativa.

Seguidament, la presidència prega, els convo
cats d’entrar a la sala de sessions. Assisteixen 
dels convocats, solament els Companys Ferrer 
Prat, Montagut, Mas Puig, Monroset, Otero, 
Busquet, Battistini, Soler Martin com a repré
sentants, Vilardell, per la ponència, i Queraltó, 
del Conseil, ja present, i excusen la llur no assis
téncia els Drs. H. V ila  Ctíñer, Tomás Pumaro- 

la i J. Abelló.

La presidència explica de nou els motius de la 
reunió, i passa a tractar-se de l’Oficina Adminis
trativa.


